



Referat fra styremøte torsdag 27. april klokka 19.30

Innkalt: Helene Ågedal, Camilla Kvås, Reidun Bakken, Sebastian Sjøberg, Bente Fiddan, Danny Fåland, Anne Kristine Høyland, Linn Therese Røstad, Erlend Fiddan, Bjørn Ågedal, Pål Nepstad

Tilstede: Camilla Kvås, Reidun Bakken, Sebastian Sjøberg, Bente Fiddan, Danny Fåland, Linn Therese Røstad, Pål Nepstad, Bjørn Ågedal, Erlend Fiddan

Ikke møtt: Helene Ågedal, Anne Kristine Høyland

Saker:

1. 17. mai -komiteen ønsker å låne gymsalen til å bruk til en av aktivitetene på 17.mai. Hvordan stiller styret seg til dette?

- Styret stiller seg positiv til dette, så lenge de ikke slipper barn inn med tilgang til treningsapparatene. Gjøre som forrige gang med sperre og vakter.

2. Hva jobber gruppene med? Et lite referat fra hver gruppeleder rundt de siste månedenes jobbing.

- Håndballgruppa: Jobber med å organisere lag til neste sesong, påmeldingsfrist 01.05. Usikkert hva en skal gjøre med J9 da de er litt få.

- Trimgruppa: Dugnad av tiende klasse for nedvask av trimrom før maling. De får 6000 kr for denne jobben. Malerjobben skal gjøres av de som gav det rimeligste tilbudet. Bli det penger igjen brukes dette til utstyr til trimrommet.

Elkam er blitt kontaktet i forhold til to lys i lysløypa som står og blinker, de har sagt de skal komme å se på dette.

Flere dugnader planlegges på turstier.

Planlegges skilt som viser turstier i kongsmparken, og et lite hefte som kan ligge på butikken.

Trimgruppa ordner skilt ved «innkjøringer» til lysløypa med motorisert kjøretøy forbudt.

- Frisbee: Begynt med ukesgolf onsdager i april. Planlegger noen turneringer til sommeren. De har bestilt benker, som skal plasseres rundt i parken. Har hatt en dugnad i år. Jevnlig aktivitet på å trimme/holde ved like vegetasjon gjennom sommeren.

- Fotball: Sesongen er i gang. Cupene er valgfrie å delta på for spillerne (to på våren, to på høsten). Merking av bane bør inngå i års hjul. Litt manko på trenere på de minste spillerne. De vurderer å kjøpe inn en ekstra vegg til småbanene. Vurderer å sette disse bort på tennisbanen på sikt slik at en slipper å flytte dem når de spiller på

hele banen. Da må i så fall grunnen gjøres noe med, kan en søke om spillemidler til dette så må den gamle banen ha stått lenge nok.

3. Arbeidsoppgavene i gruppene og arbeidsbeskrivelsene.

- Samordnet rapportering for 2022 gjennomføres av Reidun på grunn av kort frist. (Rapporterer på antall medlemmer som deltar i gruppene.) Denne oppgaven legges til gruppene for neste års rapportering (legges inn i års hjul til gruppene).
-gruppeledere sender inn arbeidsoppgaver til leder i idrettslaget.

4. Følgende må tas med inn som arbeidsoppgave i gruppene:

a. Kiosken og garderobe og annet areal på stadion.

Kiosken/garderobe/toaletter skal ryddes og vaskes etter bruk av de gruppene som har arrangementer. Nedvask gjøres når det er årlig dugnad på stadion. Trimgruppa tar på seg jobben å ordne skilt til kiosk og toalett da dette bør merkes bedre. Kanskje ha en bukk med info kan stå nærmere banen. Sperre litt av for parkering rett foran kiosk ved arrangementer.

b. Rense sluker i skatepark, ski/friidrett gruppa skal ta ansvar for dette.

c. Sette opp musefeller i garasjen på stadion (Fotballgruppa) Fotballmål inn, treerbanen må pakkes inn for vinteren. Settes inn i års hjul til fotballgruppa.

d. Hvilken gruppe skal ha ansvar for å ta opp og ned tennisnettet?

Baneansvarlig på fotballen? Dette er ikke aktuelt lengre, tar dette ned til høsten. Det blir ny bane i grushola.

5. Konsmo-Helle-Rundt siste søndag i juni. Hvem kan låse opp til garderober 15 min. før påmelding, og stå i kiosken og selge vafler, kaffe, brus og is? Sjekke om det er reint i garderober og slikt. (Kalle Glomsaker 90132838, maraton.no er arrangør) Skigruppa og friidrett ordner dette.

6. Nærmiljøtiltaksgruppe rundt stadion. Ønsker å sette opp garasje i grushola til snøscooter og løypemaskin, utstyr til tennis etc. Konsmohus vil gi en god pris.

7. Økonomi per 31. 03.2022 ved Reidun. Momskompensasjon. Reidun har søkt om MVA komp.

8. Dugnad på stadion. Oversikt over oppgaver som skal gjøres hvert år.

Fotball har ansvar for banen og garasjen. Skigruppa ansvar for kiosk (vask). Friidrett ansvar for aktivitet til barna, og feiing. Håndballgruppe ansvar for å rydde og organisere utstyrsrom til idrettslaget i hallen. Høre med kommunen hva de kan bidra med, eks feie løpebanen, Reidun tar opp dette med kommunen. Fotball og friidrett arrangerer dugnaden. Dato for dugnad blir 8 juni kl. 17.30.

I etterkant av styremøtet, har kommunen informert om de tar løpebanen. Dugnad avholdes derfor ikke felles. Hver av gruppene tar ansvar for å ordne opp i sitt utstyr

på eget avtalt tidspunkt.

- Fotballen tar ansvar for å rydde og se over garasjen.
- Håndballen ordner og lager system i utstysrommet i hallen. Kioskens nedvask utsettes.
- Utstyr som ikke tilhører sesong må legges i garasje

9. Salgsdugnad. Opp til gruppene om det er behov for dette ifht. til økonomi.

10. Hall tid. Trenere sender inn ønsker til Camilla. Håndball første prioritet, Barnetrim andre prioritet, Fotball tredje prioritet.

11. Sebastian oppdaterer om:

- Pristilbud bytte av belysning og varmepumpe Konsmo gymsal.** Venter på svar fra kommunen.
- Intersport Evje/ Scan Trade AS. Undersøke hva som skal kjøpes dette året. Fornye nåværende avtalen?**
Vi ønsker ikke å fornye avtalen på dette tidspunktet, kan vi få ut de logoene som er kjøpt. Kjøpe for bonus som ligger der. Forslag fra fotballgruppa ev. bruke lokal bedrift til denne jobben. Spesielt treningsdressen. Camilla snakker med Grindheim idrettslag som nå skal kjøpe nytt.
- To lys i lysløypa oppe med Zion blinker konstant.** Elkam er kontaktet.

12. Danny oppdaterer om:

Cashback spond. - Husk å få startet spond gruppene riktig, slik at den er knyttet til Konsmo IL. Jobber for å ha en felles cash back for idrettslaget.

13. Camilla oppdaterer om:

- Påskekjennet på Facebook.** Det blir i stedet en konkurranse i pinsen.
- Reglement for bruk av treningsrommet.** Henge på oppslagstavle (oppussingsgruppe for treningsrommet kan gjøre dette).

14. Eventuelt

- Kommunen skal installere rist for å fange opp gummikuler fra fotballbanen. Det ble bestemt at denne porten/slusa skal være på nordsiden av porten.
- Alle trenere må ha trenerattest, dette er et digitalt kurs, leder av gruppa tar ansvar for å gi beskjed til trenerne.
- Tok på nytt opp sponing av underholdnings komité til 17.mai. Idrettslaget ønsker ikke å sponse dette.

Med vennlig hilsen
Camilla Kvås